

السياسة البيئية

مجموعة جاز للفنادق هي شركة في مصر متخصصة في الفنادق وتقديم خدمات "ترفيهية ومعلوماتية" وذلك للسادة الضيوف والنزلاء من مصر وكافة أنحاء العالم.

لتلتزم مجموعة جاز للفنادق التزاماً كاملاً بمبادئ والتزامات الأداء البيئي والتي تشكل الإطار العام للعمل وتقى بمتطلبات الإدارة العليا والعاملين والمجتمع مع تطبيق نظم إدارة للبيئة مما يؤدي إلى التحسين والقدم المستمر للأداء والتأكيد على أن هذه السياسة معلنة، مفهومة ومطبقة لدى العاملين.

وتعمل الشركة على:

- الالتزام الكامل بالمواصفات القياسية القومية والعالمية وكافة القوانين والتشريعات البيئية المطبقة على المنشأة لضمان تجنب وتقليل ومراقبة عناصر التأثير البيئي وانبعاثات غاز ثاني أوكسيد الكربون بغرض منع التلوث.
- معالجة جميع مياه الصرف الصحي من خلال محطة لمعالجة المياه دون تصرف أي مياه للصرف الصحي في البحر وإعادة إستخدامها لري الحدائق والمساحات الخضراء وفقاً لطبيعة المنطقة.
- الالتزام بسياسة الشراء البيئية التي تمنح الأفضلية للسلع والخدمات المحلية ذات أقل تأثير ممكن على البيئة.
- توفير وسائل الحماية والسلامة والاحتياطات الازمة لحالات الطوارئ وتوفير التعليمات المناسبة وتدريب العاملين عليها لضمان سلامتهم وسلامة البيئة المحيطة.
- الاستخدام الأمثل للموارد والمعدات مع أحدث الأساليب التكنولوجية الحديثة لمواكبة التقدم في مجال العمل مما يؤدي إلى التحسين والتطوير المستمر لأساليب العمل بالشركة والحفاظ على الموارد وتقليل الفاقد.
- الالتزام الكامل بتقليل وفرز وإعادة تدوير كل ما أمكن من المخلفات.
- الاهتمام بتدريب وتوسيع العاملين لتنمية مهاراتهم الشخصية في أداء الأعمال ونشر الوعي البيئي وتوفير الدعم اللازم لتحقيق أهدافنا البيئية.
- تحديد المخاطر والتأثيرات البيئية الضارة ووضع الخطط واتخاذ الإجراءات الازمة في أماكن العمل للعمل على منعها ومن ثم عمل التحليلات الازمة لأي حادث مهما كان حجمه للنيل من أثاره ومنع تكراره مستقبلاً.
- التحسين المستمر في أداء نظام إدارة البيئة وذلك من خلال عمليات ونظم الرصد والقياس والمراجعات.
- وضع أهداف إيجابية وخلق بيئه عمل مناسبة لتحسين الأداء البيئي ومراجعة مدى تحقيق هذه الأهداف دوريًا واتخاذها أساساً لصياغة أهداف جديدة مع الأخذ في الاعتبار أية مخاطر محتملة.
- تشجع استخدام وسائل النقل الجماعي وكذلك وسائل النقل الأنظف والأكثر كفاءة في استخدام الموارد في فنادقنا ومن قبل عمالنا وموظفيها ومواردينا.

- عرض جميع أعمالنا المتعلقة بالبيئة لضيوفنا من خلال لوحة المعلومات التي لدينا وكتيب البيئة أو وسائل التواصل الرقمية مثل قناة المعلومات المتوفرة بالفندق أو رمز الاستجابة السريع.
- نحرص على مراقبة ومنع أي اضطراب في النظم البيئية الطبيعية قد يحدث إما بسبب تشغيل أو بناء الفندق.
- توفير الإرشادات البيئية الازمة والتأكد من أن هذه السياسة متاحة للنزلاء وال العامة على الانترنت www.JAZhotels.com & <http://www.JAZgogreen.com>

رئيس مجلس الادارة و الرئيس التنفيذي للشركة
علاء عاقل

Environment Policy Statement

JAZ Hotel Group is a specialized hotel property established in Egypt that provides entertainment & informational activities for customers inside Egypt and tourists worldwide.

JAZ Hotel Group is fully committed to all environmental performance principles and requirements that feature the work guideline and fulfills all the top management, staff, and society's needs through implementing an environmental management system & communicates this policy to all employees and ensures that it's understood & applicable by all.

The Company:

- Compliance with all applicable Egyptian and international legislations related to environment that apply to the hotel activities to avoid, reduce, and monitor the CO2 emissions and any significant impacts that may affect the environment.
- Treats all our wastewater through a sewage treatment plant. We recycle it to irrigate our gardens & don't discharge any wastewater into the sea according to the nature of the distention.
- Has an environmental purchasing policy that prefers local goods & services with the least possible impact.
- Ensures the availability of all health & safety equipment nearby in case of any emergency, which can impact their safety and environment.
- Continually improves its use of the available natural resources and infrastructure, and suitable methods to manage its wastes.
- Completely commit to reducing, recycling, and reusing whatever possible of waste.
- Trains its staff and provides necessary resources to increase their performance and efficiency to raise their environmental awareness and improve their effectiveness to reach our environmental objectives.
- Defines all hazards and environmental impacts, setting up the appropriate plans and work instructions to prevent them, and taking the necessary action to prevent or reduce any accidents.



- Continually improves the EMS performance through monitoring, measuring, and evaluating its compliance.
- Sets, reviews, and periodically updates the EMS objectives to fulfill commitments in this policy and ensure that any possible risks are considered.
- We encourage mass transportation and cleaner and more resource-efficient transportation modes in our hotel and by our customers, employees, and suppliers.
- Presents all our actions concerning the environment for our guests through our information board & environmental booklet or digital communication methods such as hotel info channel & QR code.
- We monitor & prevent any disturbance of natural ecosystems caused by the hotel operation or construction.
- Guide its customers and make sure that this policy is available to all external parties and the public, and Internet www.JAZhotels.com & www.JAZgogreen.com

Chairman & CEO - JAZ Hotel Group
Alaa Akel